
Extra Honor Technology Co., Limited

Spot Buy Service＆ PPV Projects＆ BOM Kitting＆ Excess Liquidation



EXTRAHONORTECHNOLOGYCO., LIMITED is an industrial leading hybrid distributor of electronic
components, it is an expert in solving urgent, scarce andhard to findmaterials.Which is committed to
provide comprehensive electronic components supply chain solutions forOriginal Equipment
Manufacturers (OEM),Original BrandManufacturers (OBM), ContractManufactures, Electronic
Manufacturer Service (EMS)providers andDesignHouses.

We provide products and services over all areas of the electronics industry, including: Automotive Electronics,
Computers and Peripherals, Communications, Industrial Control, Automobile field, Security, Power Supply,
NewEnergy,Medical Equipment, etc..We also provide service such as SpotBuy, BOMKitting, Excess Stock
Liquidation, PPVprojects andother ValueAdded Services. At themeantime, as theAuthorizedDistributor for
SEI andUnigen,we provide technical supports and solutions for full rangeof resistive products aswell as
memory,wirelessmodule products, etc., fromDesign In, SampleRun, Pilot Run toMass Production for new
projects.

星火高科有限公司是一家业界领先的电子元器件混合型分销商，是对于紧急、
紧缺和难找物料的解决专家。我们致力于为原始设备制造商（OEM），原始品
牌生产商（OBM），电子产品合约生产商，EMS（Electronics Manufacturing
Service）提供商以及方案设计商（Design House）提供全面的电子元器件供
应链解决方案。我们提供的产品和服务涉及电子业的各个领域，其中包括：汽
车电子，电脑及其周边设备，通信，工业控制，汽车领域，安防，电源控制，
新能源，医疗设备等。我们不仅能为各个领域的客户提供包括：现货采购，物
料清单配套，呆滞库存处理，降低采购成本以及其它增值服务。从新产品研发
设计开始，到样产、试产、量产，提供全方位的支持。



Products ‐产品

We buy and sell CPU, Memory, Connector, Server parts, active and passive
components.

我们采购和销售CPU,�内存，连接器，服务器配件，主动和被动器件
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Altera Hannstar Littlefuse Omron Sony
AMD Hirose Macronix ON Spansion
Atmel Hitachi Marvell Osram SST
AU Optronics Hynix Maxim Panasonic ST Micro
Avago Infineon Micrel Philips Taiyo Yuden
AVX Innolux Microchip PLX Technology TDK
Bel Fuse Intel Micron PMC Sierra TI
BOE IR MicroSemi Qualcomm Tianma
Broadcom Intersil Mitsubishi Realtek Toshiba
CMO ISSI Molex Renesas Triquint
Coilcraft IVO Muruta Rohm Tyco
CPT JDI MTK Samsung Vishay
CSOT Kemet Nanya Sandisk Western Digital
CTC Kingston NEC Sanyo Winbond
Cypress KOE Nichicon Seagate Xilinx
Diodes Kyocrea Nippon Chemicon Seiko Yageo
Epcos Lattice NLT Sharp Zarlink
Fairchild LG Numonyx Silicon Image
Foxconn Linear nVidia Skyworks
Freescale Lite‐On NXP Smart Modular



Services – 服务

In the highly cyclical electronic industry, changes in market conditions will lead to unexpected parts
shortages, thereby endangering factories’ original production order and even the timely shipping.

Meanwhile, the risk for spot buy procurement is especially high and without discretion, production
stagnation can be caused and also hidden dangers for product qualities. Therefore, a good choice of spot
buy supplier is rather important.

在周期性很强的电子工业界，市场情况的变化会导致意料之外的零部件短缺，从而危及到工厂原本有

序的生产计划，严重时甚至会危及工厂出货的即时性。同时，现货采购风险尤高，如不谨慎，不仅会导致

生产陷入停滞，更会产生品质隐患。因此，选择合格的现货供应商，尤其重要。



Services – 服务

The electronic manufacturing services industry today is a fully competitive market, in which
procurement of materials at standard cost usually can only bring a gross margin of 5%-10% to the
service factories.

现今的电子加工服务行业已经是一个充分竞争的市场，如果仅依靠标准采购成本采购物料进行加工
服务，通常只能为服务工厂带来5%-10%的毛利率。



Services – 服务

Providing procurement-cost-reducing services to maximize profit from standard cost.

提供降低采购成本服务，在标准成本的基础上让利润最大化



Services – 服务

Providing EOL, cold shutdown, small batch and maintenance use components or parts, to
greatly improve your procurement efficiency.

提供已停产、偏冷门、小批量及维修用电子元器件和配件，大大提高您的采购效率。



LOCATE KEY COMPONENTS
Our experienced purchasing team ensures our customers
to be confident that we get the quality components in
time.

☆ Rapid Delivery of Hard-to-locate Components
☆ Global Pricing and Supply Chain Resources
☆ Timely and Efficient Interactions

PPVPROJECT
With global sourcing network, we can help our
customers with rapid and efficient access to potential
resources around the world

☆ Powerful Information Platform
☆ Joint Procurementwith EMS
☆ LongTermStocking Program

INVENTORYMANAGEMENT
Rapid and effective disposal of slow moving stock
is an indispensable means of revitalizing capital
and increasing competitive advantages

☆ Excess Inventory Liquidation
☆ Cost Reduction BOM purchasing
☆ Prompt Purchasing Support



Quality Control – 品质控制

Vendor Qualifying: EHT sources components from qualified reliable and reputable
vendors. Our vendor rating system assures that we receive only top quality parts while all
these suppliers will be continuously evaluated, classified and monitored.
供应商鉴定 ：EHT只接受合格、可靠及有声誉之货源。我们的供应商甄别系统可以确保我
们只收到符合品质要求的物料。并且我们会持续对供应商进行评估、分类和监控。

Function Test: All key functional parts like CPU, Memory, HDD, Panel... have to be
installed and verified by engineers.
功能测试 ：所有关键器件如CPU、内存、硬盘、面板... 都必须上机验证。



Quality Control – 品质控制

Lab Test: To avoid loss being caused by counterfeit and inferior products from the
semiconductor market, EHT cooperates with the third party, authorized testing
organization and other test labs to provide through professional testing services.
实验室检验 ：为彻底消除伪劣产品带来的危害，EHT与第三方实验室、授权测试组织及其
它实验室合作，可对所有产品进行深度专业测试。



Quality Control – 品质控制

Lab Partners: We choose the following reputable laboratories as our quality partners.
实验室伙伴 ：我们选择以下实验室机构作为我们的品质合作伙伴。

External Visual Inspection ( EVI) Permanency Test

Material Analysis (XRF) Solderability

X-Ray Reliability Test

Decapsulation Authenticity Analysis
Scanning Accoustic Microscopy IC Verification Test

Electrical Testing Key Function Test

Endurance Testing RoHSTest
Analysis and Investigation PbFreeTest



Contact US – 联系我们

Please approach the contacts below for any inquiries.
欢迎致电以下询价。

ExtraHonorTechnologyCo., Limited

HongKongWarehouse

RM 02 21/F HIP KWAN COMMERCIAL BUILDING 38 PITT STREET YAU MA TEI,KL,HK
香港九龍油麻地畢地街38號弘都商業大廈21樓02室
Te l : 8 5 2 - 2 4 1 5 5 1 0 0 Fa x : 8 5 2 - 2 4 1 5 5 0 7 7

ShenZhen operating center

2107, BlockA, RongDe International Building, LongGang District,ShenZhen, China
深圳市龍崗區橫崗街道榮德國際廣場A座2107
TEL: + 8 6 - 7 5 5 - 8 8 9 1 4 2 5 5 FAX: + 8 6 - 7 5 5 - 8 8 9 1 4 1 5 5


